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Přítornni:
Ing. Ivan Brož -omluven
Ing. Michal Hajoš
Ing. Jan Kopinec
Michal Kupec
Bohuslav Mrázek DiS
Michal Pokorný
Antonín Zeman

l) Program zasedání schválen všemi přítomnými Členy OZ
2) Ověřovateli zápisu byli schváleni p. Mrázek DiS a p.Zeman, zapisovatelem

jmenován p.Kupec
3) Starosta předložil zastupitelům úpravu rozpočtu v příjmech. Kde byly navýšeny

daňové příjmy v položce 4112 (neinvestiční dotace ze státniho rozpočtu) na celkovou
částku 273 400,- Kč. Pňjmy byly schváleny ve výši 9 670 000,- KČ a úpravou Č.1 jsou
ve výši 9 920 400,- KČ. Schváleno vŠemi přítomnými Členy OZ.
Zpráva o hospodařeni obce za rok 2009 byla pmjednána na zasedání OZ 10.5.2010.
Závěrečný účet byl vyvěšen od 24.5 do 8.6.2010. Starosta doporučil OZ, aby
závěrečný účet byl schválen s výhradami. Schváleno všemi přítomnými členy OZ

4) Obci Statenice byly nabídnuty finanční dary od spol. Značky Praha ve výši
30 000,- KČ a od spoL Regios ve výši 30 000,- KČ. Finanční dary jsou určeny na
kulturní Činnost. FinanČní dary přijaty vŠemi přítomnými Členy OZ

5) Na zasedání 10.5. bylo požadováno OZ, aby užitkové vozidlo MAGMA bylo
zakoupeno nové a se slevou. Obci bylo nabídnuto vozidlo v celkové hodnotě
1.662.000,- KČ i s příslušenstvím (sypač a radlice). OZ se dohodlo, že na koupi
vozidla si vezme úvěr od ČSOB Leasing a.s. na 36 měsíců. Starosta navrhl, aby byla
složena akontace ve výši 20% 332 400,- KČ a měsíční splátka ve výši
46 242,- KČ ,včetně pojištění. Schváleno všemi přítomnými Členy OZ

6) Obec projednala stavební povolení pro VIII. etapu K+V. Starosta navrhl, aby byl
vybudován pouze vodovod 01 a 02 ( mezi ulicemi Pod Zámkem a Pod Punčochou -
protlak pod potokem), jedná se o opravu stávajícího vodovodu. Touto stavbou se
zlepší tlak vody v oblasti ,,Chotola". Obec provedla výběrové řízení a komise
doporučila uzavřít smlouvu o dílo se spoL Fiw protože ve všech kritériích byla
nabídka nejvýhodnější. Cena za dílo je 1.158.926,- KČ. Schváleno všemi přítomnými
členy OZ.

7) OZ musí schválit počet členů zastupitelstva zvoleného v komunálních volbách pro
volební období 2010-2014. Počet členů budoucího OZ bude 9. Občané měli názor, že
by se počet neměl zvyšovat z důvodů nákladů na statní správu. Ing. Hajoš
argumentoval, že finanční odměny nejsou v takové výši, aby zatížily rozpočet obce.
Schváleno všemi přítomnými Členy OZ.

8) Starosta inforrnoval o jednaní se zástupci Ballymore a ,,Sdružení vlastníků" (výstavba
Ball.) o převodu pozemků do vlastnictví obce a ,,Sdružení". Navrženo bylo, že do
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vlastnictví obce by byly převedeny všechny zpevněné plochy a na »Sdružení" plochy
zeleně.OZ rozhodlo, že pozemky bude přebírat společně s inženýrskými sítěmi.

9) Starr)sta požádal zástupce spoL Kompakt s.r.o. o cenovou nabídku na provedeni plánu
komunikací v obci. Pokud by plán byl zhotoven samostatně jednalo by se o náklad
50 000,- KČ. Zastupitelé požadují, aby byly osloveny podnikatelské subjekty a zbylou
částku případně uhradila obec nebo získala na doplatek finanční prostředky.

10) Starostu oslovila zástupkyně společnosti, která řeší v rámci programu boje
s internetovou kriminalitou páchané na dětech a mládeži o zakoupení publikací, které
řeší tuto problematiku. OZ finanční příspěvek neschválilo.

11) Občané požadují, aby obec provedla dopravní značení křižovatek místních
komunikaci a silnice 11/240 a provést dopravní značeni v ulicích Únětická a Račanská.

12) OZ rozhodlo o žádostech na změnu využití pozemků v rámci pořízeni nového ÚP. Do
zadání jsou zařazeny žádosti Č.1,12,13. Ing. Hajoš nesouhlasil s žádosti Č.1. Tabulka
s návrhy je součásti zápisu a přílohou Č.1 usnesení. Starosta prezentoval návrhy obce.
Jedná se o pozemky, které nejsou v souladu se skutečností. Tabulka těchto požadavků
bude přílohou Č.2 usneseni ze zasedánL Schváleno 5 členy OZ jeden byl proti.

Usnesení schváleno vŠemi přítomnými Členy OZ

Zapsal: M. Kupec

Ověřovatelé:


